
BIERSTED SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Onsdag, den 29.05.24 kl. 17.00 til 19.00 

 

 

Indlæg til Nyt fra Skolen: Tom 

 

 

DAGSORDEN: 
 

Til godkendelse: 

 

1) Mødereferat 24.04.24 (bilag 1)  

 

2) Høring til budget 2025 - Link til siden 
kan findes her. 
 

 

Til drøftelse: 

 

3) Skolebestyrelsens årsberetning. 

 

4) Punkter til forældremøderne i 

august/september, herunder fordeling 

af møderne. Udskolingen 19/8, 0.-3. 

klasse 28/8, 4.-6. klasse 4/9, ASF1 4/9, 

ASF2 11/9. 

 

 
Til orientering: 

 

 

5) Proces om børnesyn, herunder forslag 

om fællesmøde for personale og 

bestyrelse. 

 

6) Henvendelse vedr. chromebooks. 

 

7) Personalesituationen omkring 4A. 

 

8) Frosne karameller på 9. årgangs sidste 

skoledag. 

 

9) Meddelelser 

– Ansættelser  

 

10) Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

Næste møde: 17. juni 2024 

 

REFERAT: 

 

 

 

Afbud fra Pia  

 

1) Referat  

 

2) Drøftelsespunkter ind i høringssvar:  

 - For ikke så længe siden var vi til kick-off på 

ny fritidspolitik – med øget forældrebetaling 

kan vi være bekymrede for, om flere vælger 

SFO´en fra, og at det er de mindre 

ressourcestærke børn, der så ikke kommer i et 

fritidstilbud – hvordan hænger det sammen 

med tankerne i den nye fritidspolitik? 

 - Bekymring vedr. både nedlæggelse af 

offentlig transport og en besparelse på 

taxakørsel til specialtilbud – hvordan kan 

vores børn fra yderområderne så komme i 

specialtilbuddet? Herunder også bekymring 

ift. transport til tandplejen  

 - Reduktion på PPR´s taleskole dette tilbud 

har været besparet gentagne gange – 

bekymring for bl.a. DLD-børn 

 - Vi er kede af besparelsen på 

ungdomsskolen, da vi benytter dem meget ind 

skolen    

 - når vi gerne vil tiltrække nye borgere til 

kommunen til bosætning, så skal man passe 

på ikke at spare på de punkter, hvor vi 

adskiller os ud fra andre kommuner  

 - Vi vil lave høringssvar på punktet vedr. 

SFO´en og større forældrebetaling samt 

besparelsen vedr. Ungdomsskolen og 

Taleskolen – Tom + Lotte laver et udkast, der 

sendes rundt  

 

3) Oplæg fra formanden, drøftelse af punkter 

– den kommer ud i august inden 

forældremøderne  

 

4)  

Spørgeskemaundersøgelsen og 

hvad den har givet anledning til ift. 

kommunikationspolitik og -strategi – 

italesætte indsatsområderne, og at der vil 

blive arbejdet med dem ind i kommende 

skoleår. Skabe rød tråd ned til det lærerne 

taler om på klassen efterfølgende ift. lektier, 

kommunikation, beskeder, meebook mm. 
 

Indsatsområder på baggrund af 

spørgeskemaundersøgelsen (genbesøgt):  

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.jammerbugt.dk%2Fdemokrati-og-indflydelse%2Fhoringer-og-afgorelser%2Foversigt%2Fbudget-2025%2F&data=05%7C02%7Cdsh%40jammerbugt.dk%7C12a23c0af1264cfd286708dc7bb7657a%7Cb92392530f444c729159c1602060d727%7C0%7C0%7C638521274813879760%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Kve5KH%2B0sPfcIOonuADfC%2BL9TXhhd2lc6MRppMkSSlE%3D&reserved=0


1. Kommunikation – tydelighed, 

systematik, sådan gør vi 

her(synlighed)  

2. Børnesyn – herunder systematik af 

trivselsarbejdet og synlighed 

Faglighed – med forskellige 

vinkler i de tre afdelinger (information, 

systematik, lektier, differentierede 

udfordringer     

 

ASF: Pia  

Indskoling: Ole og evt. 

Dennis/Ny 

Mellemtrin: Tom + Lotte   

Udskoling: Karl Peder  

 

5) Gennemgang af procesplan fra PU + 

drøftelse af hvordan det kan italesættes på 

forældremøderne fremadrettet (de to første 

slides i en lidt anden udgave) 

Bestyrelsen vil gerne være med til et fælles 

møde i efteråret med det samlede personale  

 

6) Vi følger fortsat KL´s anvisninger i 

kommunen, KL afventer regeringens svar 

med deadline d. 1. juli. Bekymring vedr. de 

børn, der har brug for deres PC som 

hjælpemiddel (børn med læse- og 

skrivevanskeligheder)  

Skolen indkøber ikke nye maskiner. Vi har 

brugte nok til næste år således, at alle børn 

kan få et arbejdsredskab i skolen. Fra 6. og op 

må de fortsat tage den med hjem.  

 

7) Drøftelse af situationen. Bestyrelsen ønsker 

hurtigere besked ud fremover til forældre ved 

lærerskifte. Det er taget til efterretning   

 

8)  Drøftelse af situation – 9. klasses sidste 

skoledag drøftes på forhånd i næste skoleår  

 

9)  130 ansøgninger og et stærkt felt, der er 

mundet ud i tre fastansættelser og en 

ansættelse i et barselsvikariat  

Orientering vedr. personalesituation i ASF  

 

10) Næste møde er konstitueringsmøde    

  


